
  
 
 

 
 

 

 

 

 

Elnökségi ülés  

2023 05.23-án 15:00 órakor  
Helyszín:  
+ZOOM platform 
 
Jelenlévők:  
Papp Gábor elnök (személyesen) 
Zelenák József technikai alelnök (ZOOM) 
Balázs Gergely tudományos alelnök (ZOOM) 
Paár György elnökségi tag (ZOOM) 
Veress András elnökségi tag  (ZOOM) 
Bácsi Krisztina felügyelő bizottság elnöke (ZOOM) 
 
Dr. Zakarné Miklós Adrienn főtitkár (személyesen) 
Miklós Tamás (személyesen) 
Dobák Tamás (személyesen) 
 
Az elnökség határozatképes. 

 

Napirendi pontok: 

1. Pénzügyi és ügyviteli tájékoztatás  
2. MBSZ 55 év programok 
3. Uszonyosúszó Világkupa, Európa-bajnokság 2023 
4. Technikai Bizottság beszámoló 
5. Sportbizottság beszámoló 
6. Tudományos bizottság beszámoló 
7. Egyebek 

- MBSZ, CMAS árlista 2023 
 

 
 



 

 

 

 

 

 

 

Pénzügyi és ügyviteli tájékoztatás  
ZMA: A felügyelő bizottság ellenőrizte a 2022-es évet. 
 
144,8 millió forint az összes bevétel 125,5 millió forint kiadással, 19,2 millió forint az eredmény. 
Ehhez adódik hozzá a tartalék, így 37,9 millió forintos tartalékkal fordultunk a következő évre. 
 
Azért nagy összeg a tartalék, mert az év végén kaptuk meg az éves állami támogatást.  
 
Összességében tartottuk a terveket, amiket a 2022-es évre terveztünk.  
 
A 2023-as évi terv ennek alapján készült. Egyszerűsítve lett a táblázat, amelyet az elnökségi tagok 
megkaptak. A számok elég pozitívak.  
 
A klubokat szeretnénk támogatni a 2023-as évben – nem szeretnénk minden évben újratervezni a 
támogatást - A klubok mind a működésük, mind az eredményesség után kapnának szövetségi 
támogatást, ami tervezhető lenne.  
 
Azt kérné az elnökségtől, hogy fogalmazzák meg mik azok az irányelvek, amelyek fontosak 
lehetnek a klubok számára.  
 
Amint a pontosítások megvannak, kiküldjük a kész táblázatot. 
 
BK: Átnézett minden anyagot, amit Adrienntől megkapott – a számlákat évközben. Mindent 
rendben talált – megkeresést sem kapott senkitől.   
 
ZMA: 5,5 millió forint kintlévőség van.  Kérdés, hogy akik tartoznak valamennyi pénzzel, 
részesüljenek-e támogatásban a szövetségtől? 
 
PG: Azt biztosan lehet mondani, hogy egy jól átlátható gazdálkodás zajlik. Számvitelileg és egyéb 
szempontból jók vagyunk. Az operatív fegyelem megvan, de a szabályok betartása/betartatása az 
amiben lehet fejlődni – pl. a kintlévőségekre gondolok.  
 
Ezt szeretné is majd prezentálni a közgyűlésen.  
Próbálunk előrelépni és ennek megfelelő lépéseket teszünk.  
 



 

 

 

 

 

 

Európa-bajnokság 2023 
MT: A gödöllői uszoda mint új helyszín megfelelő lesz a CMAS szerint is. Az idő szűkössége miatt, 
gyorsan elkészült a kiírás. A jelentkezések után láttuk, hogy esetleg nem olyan kaliberű az 
esemény létszámban, mint amilyennek terveztük. Még pár nappal ezelőtt 10 ország 77 
versenyzője jelentkezett beleértve a magyar csapatot is. Azóta sikerült a spanyol és a horvát 
válogatottat elérni, ők jelentkeztek is. A török, cseh és osztrák válogatott megerősítésére várunk. 
Nagyjából 120-140 versenyzőt jelentene, ha mindenki jönne, aki ígérte. Talán ilyen létszám mellett 
kijönne a nullszaldó. Figyelembe véve, hogy a magyar csapat részvétele támogatva lenne. 
  
MT: Lemondani nem fogunk semmi olyan szolgáltatás, amely kötelező. Egerből érkezett felajánlás, 
hogy önkéntes alapon vállalnák a bíráskodást. Az uszodával folyik az egyeztetés, hogy ne fizessünk 
semmiért pluszban.  
 
PG: Szeretné jelezi, hogy a rendezvény költségvetése 40 millió forint és nem kaptunk sehonnan 
támogatást, pedig sok felé fordultunk. Hiába volt a tavalyi sikeres év, Világjátékok stb. 
 
Az is felmerült, hogy lemondjuk a rendezést, mert mínusz 20 millió forintos büdzsével nem 
tartottuk megrendezhetőnek. Úgy tűnik ez a veszély talán nem fenyeget. 
 
A CMAS közgyűlésen, úgy látta, hogy nem nagyon érdekel senkit, hogy egy uszonyosúszó 
kontinens viadal ilyen kis létszámmal kerül majd megrendezésre. 
 
Írt egy újabb kérelmet Dr. Schmidt Ádám államtitkár úr részére, hátha kaphatunk még támogatást. 
 
Részt vett egy konferencián – ahol a nagy olimpiai sportágak képviselői is részt vettek. Itt 
elmondták, hogy támogatják azt, hogy magyar képviselők legyenek nemzetközi szervezetekben.  
 
CMAS elnökségi ülésén az Uszonyosúszó EB szervezése kapcsán nagyfokú közömbösséget érzett. 
 
ZJ: Sajnos a CMAS elnökség már hosszú évek óta így működik. A technikai oldalnak az a 
legnagyobb hendikepje, hogy nincs egységes oktatási anyag, ellentétben más oktatási 
szervezetekkel. Ez üzleti kérdés, mégis a CMAS megfeledkezik erről. Ha szeretnénk előrelépni, 
akkor áldozni kell arra, hogy az e-learning platform és az egységes oktatási anyag Magyarországon 
elérhető legyen, mert csak akkor lesz vonzó mindenki számára. 



 

 

 

 

 

 

 

Sportbizottság beszámoló 
 
ZMA: Nem érkezett jelölés a Sportalelnök posztra. Így nem lesz szavazás a közgyűlésen. Veress 
Andrásnak külön köszönet a munkáért, amit elvégzett azóta, hogy Kövy Bence lemondott. 
 
PG: A következő Világjátékokra az indoor apnea bekerült a programba. Így felértékelődhetnek a 
versenyek, akár egy ilyen verseny megrendezése is.  
 

Szavazás 
Közgyűlési anyagok, beszámolók elfogadása 
9/2023.05.23. határozat 

 
Az elnökség egyhangúlag elfogadta a 2022. évi költségvetést 2023. évi tervet, szakmai beszámolókat, 

közhasznúsági jelentést és felügyelő bizottsági jelentést. 
 

Kintlévőségek vs támogatás 
ZMA: András azt kérte, hogy az a klub is kaphasson támogatást, akinek tartozása van és talán így ki 
tudnák fizetni a tartozásaikat.  
 
PG: Ennek szerinte nem jó az üzenete. A program értéknek sem tesz jót. A szándékot érti, de nem 
kivitelezhető.  
 
BG: Azt nem érti, hogy akkor idén megint nem lesz pénzük, olyan mintha folyamatosan csúsztatva 
hiteleznénk. 
 
A Debrecen fizesse ki részletekben, csak akkor erről nyilatkozzanak, és ha a Felügyelő bizottság és 
az elnökségi is jóváhagyja, akkor megkaphatja az idei évi támogatást. Nem a múltat szeretnénk 
támogatni, hanem hogy a következő években egy szakmai fejlesztési programot tudjanak a klubok 
végrehajtani. 
  
 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

10/2023.05.23. határozat 

 

Az elnökség egyhangúlag elfogadta, hogy az a tagszervezet, amelynek olyan tartozása van, amely 

meghaladja a 30 napot ne kapjon támogatást. 
 
ZMA: Az irodában volt festés és szőnyegcsere hónap elején. Ezzel nem volt plusz költsége a 
szövetségnek. 
 
 
Vége az ülésnek 


